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Abstract (en)
The lamp-shade is of the type comprising a cylinder fixed between an upper hoop and a lower hoop. The hoops (14, 15) have in their thickness a
groove (18) which can receive, simply by being introduced therein, the upper or lower edge of the cylinder (10), the said groove comprising means
for gripping the cylinder such as protuberances formed on lugs integral with the profile. The invention applies, in particular, to the manufacture of
personalised lamp shades. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un abat-jour démontable du type comportant un manteau fixé entre un cerceau supérieur et un cerceau inférieur. Les
cerceaux (14, 15) présentent dans leur épaisseur une rainure (18) pouvant recevoir par simple introduction la tranche haute ou basse du manteau
(10), ladite rainure comportant des moyens de pincement du manteau tels que des protubérances formées sur des pattes solidaires du profilé.
L'invention s'applique en particulier à la fabrication d'abat-jour personnalisés.
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